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Vragen van het lid Piri (GroenLinks-PvdA) en Van Nispen (SP) aan de Minister
van Asiel en Migratie over het bericht «GGD-arts slaat alarm: «Asielkinderen
opvang Assen zijn ondervoed en bang»» (ingezonden 11 oktober 2024).

Mededeling van Minister Faber – van de Klashorst (Asiel en Migratie)
(ontvangen 13 november 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «GGD-arts slaat alarm: «Asielkinderen opvang
Assen zijn ondervoed en bang»»?1

Vraag 2
Deelt u de mening dat, gezien de ernstige ongeschiktheid en de tekortkomin-
gen van de locatie, er vanaf heden geen nieuwe (gezinnen met) kinderen
mogen worden opgevangen in de Expo Hal? Zo nee, waarom niet?

Vraag 3
Deelt u de mening dat, gezien de ernstige ongeschiktheid en de tekortkomin-
gen van de locatie, de (gezinnen met) kinderen die nu nog verblijven in de
Expo Hal zo snel mogelijk moeten uitstromen naar reguliere asielzoekerscen-
tra (azc’s)? Zo ja, hoe wilt u dat doen en op welke termijn kunnen de
(gezinnen met) kinderen die er nu verblijven uitstromen naar reguliere azc’s?
Zo nee, waarom niet?

Vraag 4
Bent u voornemens om af te zien van de sobere voorzieningen en het niveau
van voorzieningen in de Expo Hal op te schalen, gezien het feit dat asielzoe-
kers en asielkinderen er langer verblijven dan afgesproken? Zo nee, waarom
niet?

1 RTV Noord, 10 oktober 2024, «GGD-arts slaat alarm: «Asielkinderen opvang Assen zijn
ondervoed en bang»», www.rtvnoord.nl/politiek/1221721/ggd-arts-slaat-alarm-asielkinderen-
opvang-assen-zijn-ondervoed-en-bang
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Vraag 5
Welke stappen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat asielgezinnen met
kinderen en begeleide alleenstaande minderjarige asielzoekers niet meer
worden opgevangen in de Expo Hal en op welke termijn bent u voornemens
om die stappen te nemen?

Vraag 6
Hoe lang verblijven asielzoekers gemiddeld in de Expo Hal in Assen?

Vraag 7
Hoe vaak wordt de afgesproken termijn van maximaal 20 dagen voor verblijf
in de Expo Hal in Assen overschreden?

Vraag 8
Wat is uw plan voor de uitwerking van de aangenomen motie van het lid Van
Nispen over zorgen dat kinderen opgevangen worden op plekken waar
voorzieningen voor kinderen zijn waarin wordt verzocht om kinderen op te
vangen op geschikte plekken en daar waar voldoende onderwijs en buiten-
speelmogelijkheden zijn?2

Vraag 9
Gaat u ervoor zorgen dat het prioriteit krijgt in het asielbeleid dat kinderen
niet meer worden geplaatst in de noodopvang maar enkel nog in reguliere
opvang terechtkomen? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet?

Mededeling

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van de leden Piri
(GroneLinks-PvdA) en Van Nispen (SP), van uw Kamer aan de Minister van
Asiel en Migratie over het bericht GGD-arts slaat alarm: «Asielkinderen
opvang Assen zijn ondervoed en bang» (ingezonden 11 oktober 2024) niet
binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog
niet alle benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

2 Kamerstuk 19 637, nr. 3282

Tweede Kamer, vergaderjaar 2024–2025, Aanhangsel 2


